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USED TO - Geçmişte kalmış durum ve eylemler 
 
Geçmişte kalmış, artık görülmeyen eylem, durum ve eski alışkanlıklardan söz etmek için İngilizce’de use to fiilimsi yapısı 

yaygın olarak kullanılır.  
 

e.g. Jack used to live in chichago. (Jack, Chicago’da yaşardı. “Artık yaşamıyor” anlamı vardır. Geçmişte kalmış bir 

durumdan söz edilmektedir.) 
 
Yukarıdaki yapıdan da anlayacağınız gibi; use to, geçmiş zamanda kullanıldığında olumlu cümlelerde -d geçmiş zaman 

ekini almaktadır. Ayrıca; ardından gelen fiiller her zaman to-infinitive (to eki olan mastar) halindedir. Sorularda did soru 
kelimesi veya olumsuzlarda didn’t yardımcı fiillerle beraber kullanıldığında yalın hali (use to)  değişmez. Aşağıdaki örnek 

cmleleri inceleyelim: 
 

e.g. My father used to smoke 40 cigarettes a day . ( Babam günde 40 sigara içerdi ) 

e.g. Did you use to be a worker?     ( Sen bir işçi miydin? ) 
e.g. Did he use to study in Germany?  ( Sen Almanya’da öğrenci miydin? ) 
e.g. He didn't use to like cake, but he does now. ( Kek sevmezdi, ama şimdi seviyor. ) 

e.g. I didn't use to want to have an expensive villa. ( Pahalı bir villa sahibi olmayı istemezdim ) 
 

 
Sıra sizde ! 

 

Aşağıdaki cümleleri Türkçe’ye çevirin: 
 
1. Before I had a car , I used to cycle to work. 

 ..........................................................................................................................................................................  
2. I didn't use to have foreign holidays . Now I go abroad every year.  

..........................................................................................................................................................................  

3. Where did you use to go for your holidays 
 

 
Sıra sizde ! 

 

Aşağıdaki tabloya göre Ayşe’nin geçmişte kalmış ve şu anki alışkanlıkları hakkında cümleler kurun. Tezatlıktan söz 
ettiğiniz için, cümleleri bağlamak için aralarına “but, however” ekleyebilirsiniz. Günümüzdeki alışkanlıklarından söz eden 
cümlelerde “now, nowadays”, geçmiştekiler için “4 years ago, in the past, before...” zaman ifadelerini kullanabilirsiniz.  

 

FOUR YEARS AGO TODAY 

Chocolate cake fruit 

meat hamburgers White cheese sandwiches 

coke Fruit juice 

butter cheese 

Red meat White meat  (fish – chicken) 

 
 
1. Anne used to eat chocolate cake before. But now, she eats fruit. 

2. ........................................................................................................................................................................ 
3. ........................................................................................................................................................................ 



Used to vs would 

www.atillakadak.com  Atilla Kadak © 2025 

4. ........................................................................................................................................................................ 

5. ........................................................................................................................................................................ 
 

 
Sıra sizde ! 

 

Aşağıdaki cümleleri use to yapısıyla tamalayın. 
 
1. I / live in a flat when I was a child. 

........................................................................................................................................................................ 
2. We / go to the beach every summer? 
........................................................................................................................................................................  

3. She / love eating chocolate, but now she hates it.  
........................................................................................................................................................................ 
4. He / not / smoke. 

........................................................................................................................................................................ 
5. I / play tennis when I was at school. 

........................................................................................................................................................................ 
 
 

 

WOULD + infinitive: 
 

Geçmiştki alışkanlıklar için used to yapısı dışında “would” da kullanılabilir, ama sadece  geçmişte düzenli olarak tekrar eden 
bir eylemi vurgulamak için .Yani;  used to ile aynı anlamı verir fakat used to nun her kullanıldığı durumda kullanılmaz. 

 

used to : eylem + süreklilik arz eden durum  
would   : eylem 

 
Örnek verelim: 
 

e.g. There used to be a building hereabouts. (Buralarda bir bina vardı) 
       There would be a building hereabouts. (Burada would kullanılamaz çünkü anlık bir geçmiş eylem söz konusu değildir.) 
 

e.g. Every summer our parents used to take us to the seaside. (Ebeveynlerimiz bizi her yaz deniz kıyısına götürürlerdi) 
       Every summer our parents would take us to the seaside. (Bu cümlede would da kullanılabilir) 

 
 
Sıra sizde ! 

 
Aşağıdaki cümlelerden hangilerinde would kullanılamaz? (used to hepsinde kullanılabilir, unutmayın) 
 

1. I used to be very shy. Whenever a stranger came to our house, I would hide in a closed space. 
2. He would catch the 7:30 train. 
3. When I was a child , my father would read me a story at night before bed. 

4. I would live in California 
5. He would have a ford 

 
 

 Answer key (B)  

4. v e 5. cümlelerde would kullanılamaz çünkü buradaki eylemler (live ve have) uzun süreli eylemleri ifade ederler. Tüm bu cümlelerde “used to” kullanılabilir. 


